

---

---

1st Session, 52nd Legislature  
New Brunswick  
41 Elizabeth II, 1992

24

---

---

1<sup>re</sup> session, 52<sup>e</sup> législature  
Nouveau-Brunswick  
41 Elizabeth II, 1992

---

---

## BILL

AN ACT TO AMEND AN ACT RESPECTING  
KEYSTONE GENERAL  
INSURANCE COMPANY

## PROJET DE LOI

LOI MODIFIANT LA  
LOI RELATIVE À LA COMPAGNIE  
KEYSTONE GENERAL  
INSURANCE COMPANY

FACULTY OF  
LAW LIBRARY  
UNIVERSITY OF  
NEW BRUNSWICK

1997 MAR 22

---

---

MR. HAZEN MYERS

---

---

---

---

M. HAZEN MYERS

---

---

**An Act to Amend  
An Act Respecting  
Keystone General Insurance Company**

WHEREAS by *An Act Respecting Keystone General Insurance Company*, chapter 69 of the Acts of New Brunswick, 1987, the name of Keystone General Insurance Company was changed to Fortress General Insurance Corporation;

AND WHEREAS Fortress General Insurance Corporation now prays that it be enacted as hereinafter set forth;

THEREFORE, Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

**1** *Section 1 of An Act Respecting Keystone General Insurance Company, chapter 69 of the Acts of New Brunswick, 1987, is amended by repealing the definition "Company" and substituting the following:*

"Company" means United General Insurance Corporation;

**2** *Section 2 of the Act is amended by striking out "Fortress General Insurance Corporation" and substituting "United General Insurance Corporation".*

**Loi modifiant la  
Loi relative à la compagnie  
Keystone General Insurance Company**

CONSIDÉRANT QUE la *Loi relative à la compagnie Keystone General Insurance Company*, chapitre 69 des Lois du Nouveau-Brunswick de 1987, a changé la raison sociale de Keystone General Insurance Company à La Fortress, corporation d'assurances générales;

ET CONSIDÉRANT QUE La Fortress, corporation d'assurances générales demande l'adoption des dispositions qui suivent;

À CES CAUSES, Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

**1** *L'article 1 de la Loi relative à la compagnie Keystone General Insurance Company, chapitre 69 des Lois du Nouveau-Brunswick de 1987, est modifié par l'abrogation de la définition «Compagnie» et son remplacement par ce qui suit:*

«Compagnie» désigne La United, corporation d'assurances générales;

**2** *L'article 2 de la Loi est modifié par la suppression des mots «La Fortress, corporation d'assurances générales» et leur remplacement par les mots «La United, corporation d'assurances générales».*